
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
       
 
 
 
 
 
 
 

Z á p i s n i c a 
zo  zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA v Hruštíne  

konaného dňa 25. septembra 2020 
 
 
 
 
 
 
 



 
Zápisnica 

zo  zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA obce Hruštín 

konaného dňa 25. septembra 2020 

Prítomní:          Mgr. František Škapec, starosta obce 
9 Poslanci : Danka Banasová, Bc. Martin Haluška, , Ing. František Krivačka, 
JUDr. Ján Macík, Milan Očkaják, Ing. Štefan Sedlár, Mgr. Peter Teťák, Ing. Ivana 
Teťáková,  Dominik Zemenčík) 
 

Neprítomní:      2 (Ľuboš Jancek, Vincent Žilinec) 
           
Ďalší prítomní: Stela Kubicová, prednosta OcÚ 
      JUDr. Juraj Macík, hlavný kontrolór obce  
 
K bodu č. 1:  Otvorenie. 

 
Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril Mgr. František Škapec, starosta obce, 
ktorý privítal prítomných poslancov, kontrolóra obce a konštatoval, že v zmysle 
zákona SNR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení orgánov obec. samosprávy  bolo 
zvolané  obecné zastupiteľstvo. Súčasne konštatoval, že sú prítomní deviati poslanci 
OZ.  

 
Za overovateľov zápisnice poveril: Dominik Zemenčík 
              Milan Očkaják 
 
Návrhová komisia: Ing. Ivana Teťáková, JUDr. Ján Macík 
                          
Písanie zápisnice: Zuzana Kušnieriková, pracovníčka OcÚ Hruštín 
 
K bodu č. 2: Schválenie programu rokovania OZ 

 
PROGRAM : 

1.   Otvorenie. 
2.   Schválenie programu rokovania OZ. 
3.   Informácia starostu obce o plnení predchádzajúceho uznesenia OZ. 
4.   Prerokovanie žiadostí. 
5.   Schválenie Dodatku č. 3 k Zmluve o nájme nebytových priestorov (SZUŠ Jánoš). 
6.   Správa nezávislého audítora z overenia účtovnej závierky k 31.12.2019 a Správa nezávislého 
       audítora z overenia konsolidovanej účtovnej závierky a z overenia konsolidovanej výročnej  

  správy k 31.12.2019. 
7.   Schválenie Inominátnej zmluvy medzi Obcou Hruštín a OVS, a. s., Dolný Kubín. 
8.   Schválenie Zmluvy o postúpení investičných práv a povinností medzi Obcou Hruštín a  

  OVS, a. s., Dolný Kubín.  
9.   Schválenie Zmluvy o úprave vzájomných práv a povinností medzi Obcou Hruštín a 

  BIOMASA, združenie právnických osôb v likvidácii, Kysucký Lieskovec a BIOPEL, a. s.,     
            Kysucký Lieskovec.  

10. Interpelácie. 
11. Záver. 

 
Starosta obce dal návrh na hlasovanie: Kto je za schválenie  predloženého programu 
podľa pozvánky? 
 
 
 
 
 



 
 

Uznesenie č. 53/2020 
Hlasovanie:   
Prezentácia:          9 (Neprítomní: Ľuboš Jancek, Vincent Žilinec ) 
ZA:          1 (Dominik Zemenčík) 
Proti:                     8 (Danka Banasová, Bc. Martin Haluška, Ing. František Krivačka,  

          Mgr. Peter Teťák, Ing. Ivana Teťáková, JUDr. Ján Macík,  
          Milan Očkaják, Ing. Štefan Sedlár)        

Zdržal sa:              0   
   
Starosta obce predniesol návrh programu o doplnenie  bodu č. 10: Správa o kontrole plnenia 
uznesení Obecného zastupiteľstva v Hruštíne za 1. polrok 2020 a Správa o kontrole evidencie 
príjmov z využívania majetku obce Hruštín v správe rozpočtovej organizácie Základnej školy 
Hruštín, o bod. č. 11: Schválenie predloženia žiadosti o návratnú finančnú výpomoc Obci Hruštín 
na kompenzáciu výpadku dane z príjmov fyzických osôb v roku 2020, ostatné body pokračujú 
podľa pozvánky. 
   
Uznesenie č. 53/2020 
Hlasovanie:   
Prezentácia:          9 (Neprítomní: Ľuboš Jancek, Vincent Žilinec) 
ZA:          9 (Danka Banasová, Bc. Martin Haluška, Ing. František Krivačka,  

          JUDr. Ján Macík, Milan Očkaják, Ing. Štefan Sedlár, Mgr. Peter Teťák,    
          Ing. Ivana Teťáková, Dominik Zemenčík) 

Proti:                     0  
Zdržal sa:              0   
 
K bodu č. 3: Informácia starostu obce o plnení  predchádzajúceho uznesenia OZ. 

 
Starosta obce informoval o plnení predchádzajúceho uznesenia OZ. 

 
Uznesenie č. 54/2020 
Hlasovanie:   
Prezentácia:          9 (Neprítomní: Ľuboš Jancek, Vincent Žilinec) 
ZA:          9 (Danka Banasová, Bc. Martin Haluška, Ing. František Krivačka,  

          JUDr. Ján Macík, Milan Očkaják, Ing. Štefan Sedlár, Mgr. Peter Teťák,    
          Ing. Ivana Teťáková, Dominik Zemenčík) 

Proti:                     0  
Zdržal sa:              0   
                     
K bodu č. 4:  Prerokovanie žiadostí. 
 

Starosta obce informoval poslancov, že prišla: 
a/  Žiadosť Štefana Blahúta, Pod brehom 208/1, 029 52  Hruštín o odkúpenie 
obecného pozemku parc. EKN č. 339/1, trvalý trávny porast o výmere 261 m² na 
výstavbu rodinného domu.  
Prednostka informovala, že obecný pozemok nie je priľahlý s odkupujúcimi, nedá sa 
to robiť priamym predajom z dôvodu osobitného zreteľa podľa zákona o majetku 
obcí. Dalo by sa to odpredať dražbou alebo verejnou obchodnou súťažou v zmysle 
zákona o majetku obcí.  Susedné pozemky sú nevysporiadané.  
Ing. Teťáková: Či si to rodina Katreníková nebude chcieť odkúpiť ako susedný 
pozemok.  
Starosta: Ja tento pozemok neodporúčam odpredať.  
 
 

 



 
Starosta obce dal návrh na hlasovanie: Kto je za to, aby sme Žiadosť Štefana 
Blahúta, Pod brehom 208/1, 029 52  Hruštín o odkúpenie obecného pozemku 
schválili? 

 
Uznesenie č. 55/2020 
Hlasovanie:   
Prezentácia:          9 (Neprítomní: Ľuboš Jancek, Vincent Žilinec) 
ZA:          0  
Proti:                     8 (Danka Banasová, Ing. František Krivačka, JUDr. Ján Macík, Milan Očkaják,  
           Ing. Štefan Sedlár, Mgr. Peter Teťák, Ing. Ivana Teťáková, Dominik Zemenčík) 
Zdržal sa:              1 (Bc. Martin Haluška)   
 

b/ Žiadosť Rímskokatolíckej cirkvi, Farský úrad sv. Jána Krstiteľa, Dedina 52/4, 029 
52  Hruštín o finančný príspevok na nové dvere a okná na kostole vo Vaňovke. 
D. Zemenčík: V oknách na kostole sú jednosklá, fúka cez ne. Chceme urobiť euro 
okná s trojsklami. Táto cenová ponuka na okná v sume 8.000,- Eur bola najlacnejšia 
aj s montážou. Som za poskytnutie dotácie vo výške min. 5.000,- Eur.  
Ing. F. Krivačka: Poskytnime dotáciu ako v Hruštíne 90 % z požadovanej sumy.  
Mgr. P. Teťák: Je by som navrhol poskytnúť plnú sumu 8.000,- Eur. 
Starosta: Takého žiadosti sa podávajú podľa VZN do konca novembra.  
Prednostka: Takúto finančnú pomoc organizácii je možné poskytnúť iba formou 
dotácie podľa VZN, to znamená, že tento rok to už nie je možné. VZN hovorí, že sa 
takéto žiadosti podávajú do marca príslušného roku v tom istom roku a do  
novembra, kde dotácia pôjde v nasledujúcom roku. Túto žiadosť môžeme zobrať na 
vedomie s tým, že sa napíše podľa VZN a započíta sa to do rozpočtu budúceho roku.  
Mali by sme postupovať podľa VZN.  
Starosta: Nie je problém poskytnúť finančnú pomoc. 
D. Zemenčík: Teraz momentálne je voľný stolár a chceli by sme to dať teraz urobiť 
a zaplatiť.  
Starosta: Videl som cenové ponuky, prečo chcete drevené eurookná? Lepšia je 
kombinácia hliník s drevom. Majú dlhšiu životnosť. V Zákamennom robí firma 
Kvalit okná hliník s drevom. Obec nemá problém prispieť, ale nech je to už kvalitné 
a trvácne. Žiadosť treba podať podľa VZN a na budúci rok sa poskytnú peniaze 
a môže sa začať s realizáciou. 
Bc. M. Haluška: Euro okná by sa mali každý rok ošetrovať, aby dlhšie vydržali.  
JUDr. Ján Macík: Treba sa zamyslieť aj nad vetraním kostola, aby ste nemuseli hneď 
maľovať.   
OZ zoberie žiadosť na vedomie s tým, že sa podá nová žiadosť do konca novembra 
podľa VZN a schváli sa na nasledujúcom OZ.  

 
Starosta obce dal návrh na hlasovanie: Kto je za to, aby sme zobrali na vedomie 
Žiadosť Rímskokatolíckej cirkvi, Farský úrad sv. Jána Krstiteľa, Dedina 52/4, 029 52  
Hruštín o finančný príspevok na nové dvere a okná na kostole vo Vaňovke? 

 
Uznesenie č. 56/2020 
Hlasovanie:   
Prezentácia:          9 (Neprítomní: Ľuboš Jancek, Vincent Žilinec) 
ZA:          9 (Danka Banasová, Bc. Martin Haluška, Ing. František Krivačka,  

          JUDr. Ján Macík, Milan Očkaják, Ing. Štefan Sedlár, Mgr. Peter Teťák,    
          Ing. Ivana Teťáková, Dominik Zemenčík) 

Proti:                     0  
Zdržal sa:              0   
 
 
 



 
 
K bodu č. 5:    Schválenie Dodatku č. 3 k Zmluve o nájme nebytových priestorov (SZUŠ Jánoš) 
 

Prednostka OcÚ prečítala Dodatok č. 3 k Zmluve o nájme nebytových priestorov 
(SZUŠ Jánoš). 
 
Ing. Štefan Sedlár, zástupca starosta obce dal návrh na hlasovanie: Kto je za 
schválenie Dodatku č. 3 k Zmluve o nájme nebytových priestorov (SZUŠ Jánoš)? 
 

Uznesenie č. 57/2020 
Hlasovanie:   
Prezentácia:          9 (Neprítomní: Ľuboš Jancek, Vincent Žilinec) 
ZA:          9 (Danka Banasová, Bc. Martin Haluška, Ing. František Krivačka,  

          JUDr. Ján Macík, Milan Očkaják, Ing. Štefan Sedlár, Mgr. Peter Teťák,    
          Ing. Ivana Teťáková, Dominik Zemenčík) 

Proti:                     0  
Zdržal sa:              0   
 
K bodu č. 6: Správa nezávislého audítora z overenia účtovnej závierky k 31.12.2019 a Správa 

nezávislého audítora z overenia konsolidovanej účtovnej závierky a z overenia 
konsolidovanej výročnej správy k 31.12.2019. 

 
Prednostka OcÚ prečítala poslancom OZ Správu nezávislého audítora z overenia 
účtovnej závierky k 31.12.2019 a Správu nezávislého audítora z overenia 
konsolidovanej účtovnej závierky a z overenia konsolidovanej výročnej správy k 
31.12.2019. 

 
Starosta obce dal návrh na hlasovanie: Kto je za to, aby sme zobrali na vedomie 
Správu nezávislého audítora z overenia účtovnej závierky k 31.12.2019 a Správu 
nezávislého audítora z overenia konsolidovanej účtovnej závierky a z overenia 
konsolidovanej výročnej správy k 31.12.2019? 

 
Uznesenie č. 58/2020 
Hlasovanie:   
Prezentácia:          9 (Neprítomní: Ľuboš Jancek, Vincent Žilinec) 
ZA:          9 (Danka Banasová, Bc. Martin Haluška, Ing. František Krivačka,  

          JUDr. Ján Macík, Milan Očkaják, Ing. Štefan Sedlár, Mgr. Peter Teťák,    
          Ing. Ivana Teťáková, Dominik Zemenčík) 

Proti:                     0  
Zdržal sa:              0   
 
K bodu č. 7:   Schválenie Inominátnej zmluvy medzi Obcou Hruštín a OVS, a. s., Dolný Kubín. 

 
Starosta obce predniesol poslancom OZ Inominátnu zmluvu medzi Obcou Hruštín 
a OVS, a. s., Dolný Kubín. 
Investor zrealizuje stavbu IBV Hruštín, lokalita Kutina – Dielnice, inžinierske siete. 
Jedná sa o vodovod v dĺžke 137 m a splašková kanalizácia v dĺžke 116 m. 
Financovať sa budú zemné práce, výkop ryhy, vodorovné konštrukcie a ostatné 
konštrukcie v hodnote 9.170,00 Eur bez DPH, ktoré po zrealizovaní diela ostanú 
v majetku prispievateľa.  
 
Ing. F. Krivačka: Ulica Kutina sa bude rozkopávať celá, keď sa bude robiť 
prečerpávačka? 
Starosta: Áno bude sa rozkopávať ulica Kutina.  
 



Mgr. P. Teťák: Slepá kanalizácia znamená, že domy musia mať žumpu? 
Starosta: Áno. Pokiaľ nie je kanalizácia sfunkčnená, tak rodinné domy musia byť 
napojené na žumpy.  

 
Starosta obce dal návrh na hlasovanie: Kto je za to, aby sme schválili Inominátnu 
zmluvu medzi Obcou Hruštín a OVS, a. s., Dolný Kubín? 

Uznesenie č. 59/2020 
Hlasovanie:   
Prezentácia:          9 (Neprítomní: Ľuboš Jancek, Vincent Žilinec) 
ZA:          9 (Danka Banasová, Bc. Martin Haluška, Ing. František Krivačka,  

          JUDr. Ján Macík, Milan Očkaják, Ing. Štefan Sedlár, Mgr. Peter Teťák,    
          Ing. Ivana Teťáková, Dominik Zemenčík) 

Proti:                     0  
Zdržal sa:              0   
 
K bodu č. 8.:  Schválenie Zmluvy o postúpení investičných práv a povinností medzi Obcou 

Hruštín a OVS, a. s., Dolný Kubín. 
 

Starosta obce predniesol poslancom OZ Zmluvu o postúpení investičných práv a 
povinností medzi Obcou Hruštín a OVS, a. s., Dolný Kubín. 
Predmetom zmluvy je bezodplatné postúpenie práv a záväzkov na vodovod v dĺžke 
137 m a splaškovej kanalizácie v dĺžke 116 m  na ulici Kutina – Dielnice.  

 
Starosta obce dal návrh na hlasovanie: Kto je za to, aby sme schválili Zmluvu o 
postúpení investičných práv a povinností medzi Obcou Hruštín a OVS, a. s., Dolný 
Kubín? 

Uznesenie č. 60/2020 
Hlasovanie:   
Prezentácia:          9 (Neprítomní: Ľuboš Jancek, Vincent Žilinec) 
ZA:          9 (Danka Banasová, Bc. Martin Haluška, Ing. František Krivačka,  

          JUDr. Ján Macík, Milan Očkaják, Ing. Štefan Sedlár, Mgr. Peter Teťák,    
          Ing. Ivana Teťáková, Dominik Zemenčík) 

Proti:                     0  
Zdržal sa:              0   
 
K bodu č. 9.:  Schválenie Zmluvy o úprave vzájomných práv a povinností medzi Obcou  

  Hruštín a BIOMASA, združenie právnických osôb v likvidácii, Kysucký  
  Lieskovec a BIOPEL, a. s.,  Kysucký Lieskovec. 

 
Starosta obce predniesol Zmluvu o úprave vzájomných práv a povinností medzi 
Obcou Hruštín a BIOMASA, združenie právnických osôb v likvidácii, Kysucký 
Lieskovec a BIOPEL, a. s.,  Kysucký Lieskovec. 
Biomasa, Kysucký Lieskovec zanikla 31.05.2020, odkúpil ju od 01.06.2020 Biopel, 
za 400.000,- Eur bez Dph. Biopel nemá na zaplatenie Biomasy, právnici sa dohodli 
na postupe, že 9 obcí, ktoré ostali v Biopeli v 1/9-tine preberú akcie v hodnote 
400.000,- Eur na seba a stanú sa akcionármi. Obec Hruštín ostala kúriť biomasou. Na 
minulom OZ sme neschválili odkúpenie 26 akcií v hodnote 2.000,- Eur/akcia. Tieto 
akcie sa rozdelili medzi ďalšie obce. Záleží na poslancoch OZ či 22 akcií v hodnote 
2.000,- Eur/akcia prijme alebo nie. Biopel by mal pokračovať a Biomasa ide do 
likvidácie.  
 
Ing. F. Krivačka: To čo som povedal na minulom OZ, za tým si stojím aj teraz. Už sa 
to prejavilo, že Biopel začína mať finančné problémy. Sanuje ich postúpením 
pohľadávky.   My budeme akcionármi v Biopeli a budeme vkladať na ich stratu 
v ďalších rokoch. Už sanujú 400.000,- za pol roka.  
 



Starosta: Prišli sme o prvé akcie a teraz máme možnosť získať 22 akcií. Ak ich 
odmietnete bude ten istý postup ako minule. Obec Hruštín ostane bez akcií.  
Ing. F. Krivačka: V žiadnom prípade nebuďme členom vo firme, ktorá je na pokraji 
úpadku alebo má obrovské finančné problémy.  
JUDr. Juraj Macík: Aké iné práva a z akého titulu by mala obec Hruštín, keby 
neprijala akcie. Lebo to znamená, že keď nám núkajú bezodplatne nejaké akcie 
spoločnosti to znamená, že keď ich neprijmeme, tak oproti tým akciám by malo byť 
nejaké iné právo na nejaké majetkové alebo nemajetkové plnenie. Niečo iné by sme 
mali dostať za neprijaté akcie.  
Starosta: Nedostaneme nič iné. Buď akcie prijmeme alebo nie.  
JUDr. Juraj Macík: Aký ma potom zmysel pre úhradu kúpnej ceny, lebo to znamená, 
že prevod akcií za účelom úhrady kúpnej ceny. To znamená, že my za to niečo iné 
pustíme, ale nevieme čo. Dostaneme časť z tých 400.000,- Eur? 
Starosta: Nie. Biopel ponúka akcie akcionárom, týmto 9 čo ostali, aby mali tie akcie 
v Biopeli. A keď bude Biopel platobne schopný, tak tie akcie bude možné odpredať, 
alebo ďalej  môže v tejto spoločnosti pôsobiť.  
JUDr. Ján Macík: Tam nejde o to, že nám ide niekto dávať akcie. Ak podpíšeme 
zmluvu, tak sa zaväzujeme akcie kúpiť. Čiže akcie sa započítajú za pohľadávku. Čiže  
mali by nám zaplatiť v peniazoch za podiel na likvidačnom zostatku. Teraz sa 
rozhodujeme „nie“ či akcie prijmeme alebo nie, ale či ich kúpime alebo nie. Biopel 
nie je v platobnej kondícii. Ak budeme akcionármi, tak podľa obchodného zákonníka 
sa budeme podieľať na strate. Cenu tepla, ktorú mala schválená Biomasa bola 
lacnejšia ako Biopel. Do takýchto nevýhodných obchodov nepoďme.    
Starosta: My peniaze nejdeme investovať. Oni nám rozdelia akcie.  
Ing. F. Krivačka: To je to isté, len to robia okľukou. Je to to isté čo v marci. Načo 
budeme mať akcie, ktoré nám budú na nič. A ešte budeme platiť za ne stratu.  
Starosta: Zmluvu na kúrenie máme podpísanú do roku 2024. Cena tepla sa nám 
nemení. V roku 2024 kotly prejdú pod obec.  
Mgr. P. Teťák: Nikto nikoho neovplyvňoval na zasadnutí v marci. Každý hlasoval 
sám za seba. Vtedy bola hodnota akcie 1.000- Eur, akcií bolo 26. Pre ostatných, 
ktorý si ju budú chcieť kúpiť bude po 2.000,- Eur za akciu. Takže hodnota bola 
26.000,- Eur a nie 52.000,- Eur. Podnik, keď je v strate, tak akcie majú nulovú 
hodnotu, podnik je v likvidácii.  
 
Starosta obce dal návrh na hlasovanie: Kto je za to, aby sme schválili uzatvorenie 
Zmluvy o úprave vzájomných práv a povinností s BIOMASOU, združením 
právnických osôb v likvidácii, IČO: 36 126 055, so sídlom: Kysucký Lieskovec 743, 
023 34  Kysucký Lieskovec a spoločnosťou BIOPEL, a. s., so sídlom Kysucký 
Lieskovec 847, 023 34  Kysucký Lieskovec, IČO: 46 823 492?  

 
Uznesenie č. 61/2020 
Hlasovanie:   
Prezentácia:          9 (Neprítomní: Ľuboš Jancek, Vincent Žilinec) 
ZA:          0  
Proti:                     8  (Danka Banasová, Bc. Martin Haluška, Ing. František Krivačka,  

          JUDr. Ján Macík, Milan Očkaják, Mgr. Peter Teťák,    
          Ing. Ivana Teťáková, Dominik Zemenčík) 

Zdržal sa:              1 (Ing. Štefan Sedlár)   
 

 
 
 
 
 
 
 



K bodu č. 10:  Správa o kontrole plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva v Hruštíne za 1. 

polrok 2020 a Správa o kontrole evidencie príjmov z využívania majetku obce 
Hruštín v správe rozpočtovej organizácie Základnej školy Hruštín. 
 
Kontrolór obce JUDr. Juraj Macík predniesol poslancom OZ Správu o kontrole 
plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva v Hruštíne za 1. polrok 2020. 
 
Starosta obce dal návrh na hlasovanie: Kto je za to, aby sme zobrali na vedomie 
Správu o kontrole plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva v Hruštíne za 1. polrok 
2020?  
 

Uznesenie č. 62/2020 
Hlasovanie:   
Prezentácia:          9 (Neprítomní: Ľuboš Jancek, Vincent Žilinec) 
ZA:          9 (Danka Banasová, Bc. Martin Haluška, Ing. František Krivačka,  

          JUDr. Ján Macík, Milan Očkaják, Ing. Štefan Sedlár, Mgr. Peter Teťák,    
          Ing. Ivana Teťáková, Dominik Zemenčík) 

Proti:                     0  
Zdržal sa:              0   
 

Kontrolór obce JUDr. Juraj Macík predniesol poslancom OZ Správu o kontrole 
evidencie príjmov z využívania majetku obce Hruštín v správe rozpočtovej 
organizácie Základnej školy Hruštín. 
 
Starosta obce dal návrh na hlasovanie: Kto je za to, aby sme zobrali na vedomie 
Správa o kontrole evidencie príjmov z využívania majetku obce Hruštín v správe 
rozpočtovej organizácie Základnej školy Hruštín? 

 
Uznesenie č. 62/2020 
Hlasovanie:   
Prezentácia:          9 (Neprítomní: Ľuboš Jancek, Vincent Žilinec) 
ZA:          9 (Danka Banasová, Bc. Martin Haluška, Ing. František Krivačka,  

          JUDr. Ján Macík, Milan Očkaják, Ing. Štefan Sedlár, Mgr. Peter Teťák,    
          Ing. Ivana Teťáková, Dominik Zemenčík) 

Proti:                     0  
Zdržal sa:              0   
 
K bodu č. 11: Schválenie predloženia žiadosti o návratnú finančnú výpomoc Obci Hruštín na 

kompenzáciu výpadku dane z príjmov fyzických osôb v roku 2020. 
 
Prednostka OcÚ predniesla poslancom OZ žiadosť o návratnú finančnú výpomoc 
Obci Hruštín na kompenzáciu výpadku dane z príjmov fyzických osôb v roku 2020. 
V súvislosti s negatívnym vývojom hospodárenie obcí a vyšších územných celkov 
v roku 2020 ovplyvneným predovšetkým pandémiou ochorenia COVID – 19 má 
vláda SR záujem kompenzovať výpadok príjmov subjektom územnej samosprávy. 
Reagujúc na výrazný pokles výberu dane z príjmov fyzických osôb v nadväznosti na 
schválené uznesenie vlády SR č. 494 z 12. augusta 2020 budú poskytované 
bezúročné finančné výpomoci subjektom územnej samosprávy na výkon ich 
samosprávnych pôsobností. Návratná finančná výpomoc sa poskytne na základe 
žiadosti obce alebo vyššieho územného celku maximálne do výšky výpadku dane 
z príjmov fyzických osôb za rok 2020. Prijaté prostriedky z NFV možno použiť na 
kompenzáciu výdavkov vyčerpaných subjektom územnej samosprávy v priebehu 
roka 2020. Predloženie žiadosti je v termíne do 31.10.2020. Poskytnuté finančné 
prostriedky možno použiť do 31.12.2020.  
 
 



Z dôvodu negatívneho vývoja rozpočtu samospráv ovplyvneného pandémiou 
ochorenia COVID – 19 je stanovený odklad prvej splátky do roku 2024. Ročné 
splátky počas štyroch rokov, prvá splátka v roku 2024 a posledná splátka v roku 
2027. NFV nemožno použiť na úhradu záväzkov po lehote splatnosti. NFV nemožno 
poskytnúť obci v ozdravnom režime alebo nútenej správe.  
Kontrolór obce JUDr. Juraj Macík predniesol odborné stanovisko Hlavného 
kontrolóra obce Hruštín k podržaniu podmienok pre prijatie návratnej finančnej 
výpomoci (pôžičky) obci Hruštín na kompenzáciu výpadku dane z príjmov fyzických 
osôb v roku 2020. Obec Hruštín je spôsobilá na prijatie NFV (pôžičky) na 
kompenzáciu výpadku dane z príjmov fyzických osôb v roku 2020, ktorá sa 
poskytuje subjektom územnej samosprávy na základe Uznesenia vlády SR č. 494 
z 12. augusta 2020 v celkovej hodnote 64.459,00 Eur. Podiel ročných splátok na 
objeme bežných príjmov predchádzajúceho rozpočtového roka predstavuje 2,14 %.  
 
Starosta: My tie finančné prostriedky nutne nepotrebujeme, ale keď je možnosť sa 
o ne uchádzať a splátka začína v roku 2024 bolo by dobre tieto finančné prostriedky 
prijať a použiť ich na tie účely, na ktoré boli určené. Môže sa stať, že nám túto 
pôžičku môžu aj odpustiť.  
Ing. F. Krivačka: Nevidím logiku v tom, aby sme si peniaze požičiavali, iba ak by sa 
odpustili splátky.  
JUDr. Ján Macík: Ak by nám tieto splátky v budúcnosti odpustili, tak by to bolo 
dobre.   
 
Starosta obce dal návrh na hlasovanie: Kto je za to, aby sme zobrali na vedomie 
Odborné stanovisko Hlavného kontrolóra obce Hruštín k dodržaniu podmienok pre 
prijatie návratnej finančnej výpomoci (pôžičky) Obci Hruštín na kompenzáciu 
výpadku dane z príjmov fyzických osôb v roku 2020? 

 
Uznesenie č. 63/2020 
Hlasovanie:   
Prezentácia:          9 (Neprítomní: Ľuboš Jancek, Vincent Žilinec) 
ZA:          9 (Danka Banasová, Bc. Martin Haluška, Ing. František Krivačka,  

          JUDr. Ján Macík, Milan Očkaják, Ing. Štefan Sedlár, Mgr. Peter Teťák,    
          Ing. Ivana Teťáková, Dominik Zemenčík) 

Proti:                     0  
Zdržal sa:              0   
 

Starosta obce dal návrh na hlasovanie: Kto je za schválenie prijatia návratnej 
finančnej výpomoci Obci Hruštín na kompenzáciu výpadku dane z príjmov 
fyzických osôb v roku 2020? 
 

Uznesenie č. 63/2020 
Hlasovanie:   
Prezentácia:          9 (Neprítomní: Ľuboš Jancek, Vincent Žilinec) 
ZA:          8 (Danka Banasová, Bc. Martin Haluška, JUDr. Ján Macík, Milan Očkaják,  

          Ing. Štefan Sedlár, Mgr. Peter Teťák,  Ing. Ivana Teťáková, 
          Dominik Zemenčík) 

Proti:                     0  
Zdržal sa:              1 (Ing. František Krivačka)  
 
 
 
 
 
 

 



 
 

K bodu č. 12: Interpelácie. 

 
Starosta obce informoval poslancov OZ: 
- Projekt WIFI pre Teba v obci Hruštín sa už dosúťažil, vyhrala to OravaSK, s.r.o., 

Námestovo a začne sa s realizáciou. 
- Ihrisko vo Vaňovke do konca mesiaca by malo byť zrealizované. 
- Kutina – garády sa počistili. 
- Výtlky na miestnych komunikáciách sa opravili po obci. 
- V stredu 30. septembra sa budú otvárať obálky Denného stacionára. Všetko sa 

bude konať elektronicky. Do stredy do 15.00 hod. sa prihlasovali firmy na 
verejné obstarávanie, všetko sa zadávalo elektronicky. Je potrebné, aby sa zišla 
stavebná komisia na 30.10.2020 o 15.00 hod.  

 
JUDr. Ján Macík: Chcem sa poďakovať za umiestnenie retardéra na ulici Lán. 
Premávka sa spomalila, nezaznamenali sme zvýšený hluk, sme zatiaľ spokojný.  
Ing. I. Teťáková: Na ulici Lán treba vyriešiť situáciu státia áut pred rodinnými 
domami.  
Mgr. P. Teťák: Poďakoval za opravu cesty na Kutine. Chcem upozorniť na 
parkovanie kamióna na ulici Kutina. Opravila sa cesta, zosuv pôdy. Nie je to na 
parkovanie kamióna.  
Starosta: Upozorní sa na to.  

 
K bodu č. 13: Záver. 
 

Na záver starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
          Stela Kubicová      Mgr. František Škapec 
       prednostka OcÚ                      starosta obce 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Overovatelia:   Dominik Zemenčík      ................................................................. 
 

Milan Očkaják    ................................................................. 
 

 
 



U z n e s e n i e   č. 52/2020  
zo  zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA Hruštín 

konaného dňa 25.09.2020 
K bodu č. 1: Otvorenie. 
 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o 
 
Berie na vedomie: 
 
Účasť poslancov v počte: 9  
 
Hlasovanie:    

Za: 9 D. Banasová, Bc. M. Haluška,  Ing. F. Krivačka,  
JUDr. J. Macík, M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár, Mgr. P. Teťák,  
Ing. I. Teťáková, D. Zemenčík 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ľuboš Jancek, Vincent Žilinec 

Nehlasovali: 0  

 
 
 
 
 
 

Mgr. František Škapec 
        starosta obce 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



U z n e s e n i e   č. 53/2020  
zo  zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA Hruštín 

konaného dňa 25.09.2020 
K bodu č. 2: Schválenie programu rokovania OZ. 
 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o 
 
A: Neschvaľuje: 
 
Program podľa pozvánky. 
 
Hlasovanie:    

Za: 1 D. Zemenčík,  

Proti: 8 D. Banasová, Bc. M. Haluška,  Ing. F. Krivačka, JUDr. J. Macík, 
M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár,  Mgr. P. Teťák, Ing. I. Teťáková 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ľuboš Jancek, Vincent Žilinec 

Nehlasovali: 0  

 
B: Schvaľuje: 
 
Program doplnený o bod č. 10: Správa o kontrole plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva 
v Hruštíne za 1. polrok 2020 a Správa o kontrole evidencie príjmov z využívania majetku obce 
Hruštín v správe rozpočtovej organizácie Základnej školy Hruštín, o bod. č. 11: Schválenie 
predloženia žiadosti o návratnú finančnú výpomoc Obci Hruštín na kompenzáciu výpadku dane 
z príjmov fyzických osôb v roku 2020, ostatné body pokračujú podľa pozvánky. 
 
Hlasovanie:    

Za: 9 D. Banasová, Bc. M. Haluška,  Ing. F. Krivačka,  
JUDr. J. Macík, M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár, Mgr. P. Teťák,  
Ing. I. Teťáková, D. Zemenčík 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ľuboš Jancek, Vincent Žilinec 

Nehlasovali: 0  

 
 
 
 
 
 
 
 

Mgr. František Škapec 
        starosta obce 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



U z n e s e n i e   č. 54/2020  
zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA Hruštín 

konaného dňa 25.09.2020 
K bodu č. 3: Informácia starostu obce o plnení predchádzajúceho uznesenia OZ.      
     
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o 
 
Berie na vedomie: 
 
Informáciu starostu obce o plnení predchádzajúceho uznesenia OZ. 
 
Hlasovanie:    

Za: 9 D. Banasová, Bc. M. Haluška,  Ing. F. Krivačka,  
JUDr. J. Macík, M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár, Mgr. P. Teťák,  
Ing. I. Teťáková, D. Zemenčík 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ľuboš Jancek, Vincent Žilinec 

Nehlasovali: 0  

 
 
 
 
 

Mgr. František Škapec 
        starosta obce 

 
 

U z n e s e n i e   č. 55/2020  
zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA Hruštín 

konaného dňa 25.09.2020 
K bodu č. 4: Prerokovanie žiadostí. 
 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o 
 
Neschvaľuje: 
 
Žiadosť Štefana Blahúta, Pod brehom 208/1, 029 52  Hruštín o odkúpenie obecného pozemku. 
 
Hlasovanie:    

Za: 0  

Proti: 8 D. Banasová, Ing. F. Krivačka, JUDr. J. Macík, M. Očkaják,  
Ing. Š. Sedlár, Mgr. P. Teťák, Ing. I. Teťáková, D. Zemenčík 

Zdržal sa: 1 Bc. M. Haluška 

Neprítomní: 2 Ľuboš Jancek, Vincent Žilinec 

Nehlasovali: 0  

 
 
 
 
 

Mgr. František Škapec 
        starosta obce 
 
 
 



U z n e s e n i e   č. 56/2020  
zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA Hruštín 

konaného dňa 25.09.2020 
K bodu č. 4: Prerokovanie žiadostí. 
 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o 
 
Berie na vedomie: 
 
Žiadosť Rímskokatolíckej cirkvi, Farský úrad sv. Jána Krstiteľa, Dedina 52/4, 029 52  Hruštín 
o finančný príspevok na nové dvere a okná na kostole vo Vaňovke.  
 
Hlasovanie:    

Za: 9 D. Banasová, Bc. M. Haluška,  Ing. F. Krivačka,  
JUDr. J. Macík, M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár, Mgr. P. Teťák,  
Ing. I. Teťáková, D. Zemenčík 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ľuboš Jancek, Vincent Žilinec 

Nehlasovali: 0  

 
 
 
 
 

Mgr. František Škapec 
        starosta obce 
 

 
U z n e s e n i e   č. 57/2020  

zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA Hruštín 
konaného dňa 25.09.2020 

K bodu č. 5: Schválenie Dodatku č. 3 k Zmluve o nájme nebytových priestorov (ZUŠ Jánoš). 
 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o:  
 
Schvaľuje: 
 
Dodatok č. 3 k Zmluve o nájme nebytových priestorov (ZUŠ Jánoš). 
 
Hlasovanie:    

Za: 9 D. Banasová, Bc. M. Haluška,  Ing. F. Krivačka,  
JUDr. J. Macík, M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár, Mgr. P. Teťák,  
Ing. I. Teťáková, D. Zemenčík 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ľuboš Jancek, Vincent Žilinec 

Nehlasovali: 0  

 
 
 
 

Mgr. František Škapec 
        starosta obce 

 
 



U z n e s e n i e   č. 58/2020  
zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA Hruštín 

konaného dňa 25.09.2020 
K bodu č. 6: Správa nezávislého audítora z overenia účtovnej závierky k 31.12.2019 a Správa 
nezávislého audítora z overenia konsolidovanej účtovnej závierky a z overenia konsolidovanej 
výročnej správy k 31.12.2019. 
  
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o:  
 
Berie na vedomie: 
 
Správu nezávislého audítora z overenia účtovnej závierky k 31.12.2019 a Správu nezávislého 
audítora z overenia konsolidovanej účtovnej závierky a z overenia konsolidovanej výročnej správy 
k 31.12.2019. 
 
Hlasovanie:    

Za: 9 D. Banasová, Bc. M. Haluška,  Ing. F. Krivačka,  
JUDr. J. Macík, M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár, Mgr. P. Teťák,  
Ing. I. Teťáková, D. Zemenčík 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ľuboš Jancek, Vincent Žilinec 

Nehlasovali: 0  

 
 
 
 
 

Mgr. František Škapec 
               starosta obce 
 

U z n e s e n i e   č. 59/2020  
zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA Hruštín 

konaného dňa 25.09.2020 
K bodu č. 7: Schválenie Inominátnej zmluvy medzi Obcou Hruštín a OVS, a. s., Dolný Kubín. 
 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o: 
 
Schvaľuje: 
 
Inominátnu zmluvu medzi Obcou Hruštín a OVS, a. s., Bysterecká 2180, 026 01 Dolný Kubín. 
 
Hlasovanie:    

Za: 9 D. Banasová, Bc. M. Haluška,  Ing. F. Krivačka,  
JUDr. J. Macík, M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár, Mgr. P. Teťák,  
Ing. I. Teťáková, D. Zemenčík 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ľuboš Jancek, Vincent Žilinec 

Nehlasovali: 0  

 
 
 

Mgr. František Škapec 
               starosta obce 
 



U z n e s e n i e   č. 60/2020  
zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA Hruštín 

konaného dňa 25.09.2020 
K bodu č. 8: Schválenie Zmluvy o postúpení investičných práv a povinností medzi Obcou Hruštín a  
OVS, a. s., Dolný Kubín. 
 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o: 
 
Schvaľuje: 
 
Zmluvu o postúpení investičných práv a povinností uzavretú medzi Obcou Hruštín a OVS, a. s., 
Bysterecká 2180, 026 01 Dolný Kubín. 
      
Hlasovanie:    

Za: 9 D. Banasová, Bc. M. Haluška,  Ing. F. Krivačka,  
JUDr. J. Macík, M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár, Mgr. P. Teťák,  
Ing. I. Teťáková, D. Zemenčík 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ľuboš Jancek, Vincent Žilinec 

Nehlasovali: 0  

 
 
 
 

Mgr. František Škapec 
               starosta obce 
 

U z n e s e n i e   č. 61/2020  
zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA Hruštín 

konaného dňa 25.09.2020 
K bodu č. 9: Schválenie Zmluvy o úprave vzájomných práv a povinností medzi Obcou Hruštín a 
BIOMASA, združenie právnických osôb v likvidácii, Kysucký Lieskovec a BIOPEL, a. s.,     
Kysucký Lieskovec . 
 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o: 
 
Neschvaľuje: 
 
Uzatvorenie Zmluvy o úprave vzájomných práv a povinností s BIOMASA, združenie právnických 
osôb v likvidácii, IČO: 36 126 055, so sídlom: Kysucký Lieskovec 743, 023 34  Kysucký Lieskovec 
a spoločnosťou BIOPEL, a. s., so sídlom Kysucký Lieskovec 847, 023 34  Kysucký Lieskovec, 
IČO: 46 823 492. 
 
Hlasovanie:    

Za: 0  

Proti: 8 D. Banasová, Bc. M. Haluška,  Ing. F. Krivačka,  
JUDr. J. Macík, M. Očkaják,  Mgr. P. Teťák,  
Ing. I. Teťáková, D. Zemenčík,  

Zdržal sa: 1 Ing. Štefan Sedlár 

Neprítomní: 2 Ľuboš Jancek, Vincent Žilinec 

Nehlasovali: 0  

 
 

Mgr. František Škapec 
               starosta obce 



 

U z n e s e n i e   č. 62/2020  
zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA Hruštín 

konaného dňa 25.09.2020 
K bodu č. 10: Správa o kontrole plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva v Hruštíne za 1. polrok 
2020 a Správa o kontrole evidencie príjmov z využívania majetku obce Hruštín v správe 
rozpočtovej organizácie Základnej školy Hruštín. 
 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o: 
 
Berie na vedomie: 
 
1. Správu Hlavného kontrolóra obce Hruštín o kontrole plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva 
v Hruštíne za 1. polrok 2020.  
 
Hlasovanie:    

Za: 9 D. Banasová, Bc. M. Haluška,  Ing. F. Krivačka,  
JUDr. J. Macík, M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár, Mgr. P. Teťák,  
Ing. I. Teťáková, D. Zemenčík 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ľuboš Jancek, Vincent Žilinec 

Nehlasovali: 0  

 
 
2. Správu Hlavného kontrolóra obce Hruštín o kontrole evidencie príjmov z využívania majetku 

obce Hruštín v správe rozpočtovej organizácie Základnej školy Hruštín. 
      
Hlasovanie:    

Za: 9 D. Banasová, Bc. M. Haluška,  Ing. F. Krivačka,  
JUDr. J. Macík, M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár, Mgr. P. Teťák,  
Ing. I. Teťáková, D. Zemenčík 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ľuboš Jancek, Vincent Žilinec 

Nehlasovali: 0  

 
 
 
 
 
 
 

Mgr. František Škapec 
               starosta obce 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

U z n e s e n i e   č. 63/2020  
zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA Hruštín 

konaného dňa 25.09.2020 
K bodu č. 11: Schválenie predloženia žiadosti o návratnú finančnú výpomoc Obci Hruštín na 
kompenzáciu výpadku dane z príjmov fyzických osôb v roku 2020. 
 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o: 
 
A/ Berie na vedomie: 
 
Odborné stanovisko Hlavného kontrolóra obce Hruštín k dodržaniu podmienok pre prijatie 
návratnej finančnej výpomoci (pôžičky) Obci Hruštín na kompenzáciu výpadku dane z príjmov 
fyzických osôb v roku 2020.  
 
Hlasovanie:    

Za: 9 D. Banasová, Bc. M. Haluška,  Ing. F. Krivačka,  
JUDr. J. Macík, M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár, Mgr. P. Teťák,  
Ing. I. Teťáková, D. Zemenčík 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ľuboš Jancek, Vincent Žilinec 

Nehlasovali: 0  

 
B/ Schvaľuje: 
 
Prijatie návratnej finančnej výpomoci Obci Hruštín na kompenzáciu výpadku dane z príjmov 
fyzických osôb v roku 2020. 
 
Hlasovanie:    

Za: 8 D. Banasová, Bc. M. Haluška,  JUDr. J. Macík, M. Očkaják,  
Ing. Š. Sedlár, Mgr. P. Teťák, Ing. I. Teťáková, D. Zemenčík 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. F. Krivačka 

Neprítomní: 2 Ľuboš Jancek, Vincent Žilinec 

Nehlasovali: 0  

 
 
 
 
 
 
 

Mgr. František Škapec 
               starosta obce 
 


